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r.al;TKOW Protokół Nr XX)V2017

z Sesji Rady Gminy Mietków
z dnia 28 sierpnia 2017 roku.

Sesję otworzył'a Przewodnicząca Rady Gminy Mietków - Helena Artymowicz słowami

,,otwieram Sesję Rady Gminy Mietków'', przywitała wszystkich zebranych. Następnie na
podstawie listy obecności stwierdziła quorum, poinformował'a, ż,e do porządku obrad wprowadza
się dwa dodatkowe punkty: ''Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy
Finansowej gminy Mietków'' oraz ,,Podjęcie uchwały w Splawie v'ryruŻenta zgody na zawarcie
kolejnej umowy dzierŻawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat'' i przedstawiła
porządek obrad:

1. Otwarcie Sesji.
f . Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji z dnla 20.06.20I] t.
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budzetu gminy na20l7 rok.
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Mietków.
5. Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków

Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego w Mietkowie oraz szczegół.ov,rych warunków jego
funkcjonowania.

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany załącznikaNr 1 do uchwały Nr XXVV180/2017 Rady
Gminy Mietków zdnia 10lutego 2011 r. w sprawie zasadustalania iprzekazywattaz
budzetu Gminy narzeczZal<ł'adu Gospodarki Komunalnej w Mietkowie środków
finansowych wynikających zrozliczenia podatku od towarów i usług.

7 , Podjęcie uchwały w sprawie v,ryraienia zgody na sptzed{z nieruchomości niezabudowanej
oznaczonejjako działkanr 134186, połozonej w obrębie Borzygniew, stanowiącej własnośó
Gminy Miętków.

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyruŻenia zgody na za.warcie kolejnej umowy dziefitawy po
umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat.

9. Wnioski i interpelacje radnych.
10. Sprawy róŻne.
II. Zamknięcie Sesji.

W związku z wprowadzeniem zmiat w porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy Miętków -

Helena Artymowicz zarządziła głosowanie w sprawie jego przyjęcia ,
Głosowało 14 radnych_ oddano |4 gł'osów ,,za,,.
Przewodnicząca_ stwierdził'a,Żeporuądek obrad zostaŁ przyjęty jednogłośnie.

Ad2.
Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniej

sesji Rady Gminy - z dnia20.06.2017 r.
Głosowało 14 radnych-oddano 14 gł.osów ,,za,,.
Przewodni cząca stwierdziła, ze protokół. zo stał, przyj ęty j e dno gło śnie.

Ad 3.
Uchwała w sprawie zmialrly budzetu gminy na20l] tok.

- Regina ozga _ Skarbnik Gminy - poinformowaŁa, ze w projekcie uchwały, który radni
otrzyma|i zmieniło się o tyle, iebudzetnie zostanie zmntejszony, tylko zwiększony o kwotę
80 050,81 zł. Wynika to z tego, Że szkoła otrzyma środki na realizację programu

,,Wyrównywanie szans uczniów w szkole podstawowej'' w rozbiciu na dwa |ata
kalendarzowe - na ten rok 14| 270,|I zł., a w 2018 r. pozostała kwota. Dodała, ze w WPF
zostanązapisane te środki jako ciągłość programuzudziaŁem środków zunii europejskiej.
Następnie przedstawiła proj ekt uchwały.

Głosowało 14 radnych_ oddano 14 głosów,,za,,.
Przewodni cząca- stwierdził'a, Że uchwała została podj ęta j ednogłośnie.



Ad4 .  
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Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Mietków.
_ Regina ozga - Skarbnik Gminy - wyjaśniła, ze konsekwencją zmiany budzetu jest tez

zmiana wieloletniej prognozy finansowej , a pońewaŻ zwiększamy o 9 597,60 zł'.
przedsięwzięcie dot. rekultywacji składowiska odpadów komunalnych, jak równiez zadarie
realizowane pruez szkołę podstawowąprzez dwa lata - jest to zapisane w przedsięwzięciach
wpf
Następnie przedstawiła proj ekt uchwały.

Głosowało 14 radnych - oddano 14 głosów ,,za,,,
Przewodni ęZąca - stwierdziła, ie uchwała zostata podjęta jednogłośnie.

Ad 5.
Uchwała w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Gminnego Zespołu
Interdyscyplinamego w Mietkowie oraz szczegołovtych warunków jego funkcjonowania.

- Ireneusz Słoma - Sekretarz Gminy - wyjaśnił, Żebyła kontrola zUrzędu Wojewódzkiego w
zakresie fuŃcjonowania zespołu interdyscyplinarnego i były zastrzęzęnia, co do istniejącej
uchwały. Chodziło o jeden z załącznlków, Wojewoda stwierdził, źzejest on niepotrzebny, bo
za-warte w nim zapisy reguluje ustawa. W porozumieniu z Kier. GOPS i Przewodniczącym
Zespołu Interdyscyplinarnego ustalono, Że zostanie zmieniona cała uchwała. Projekt był
konsultowany zUrzędem Wojewódzkim, nie ma uwag.
Sekretarz przedstawił proj ekt uchwały.

Głosowało 14 radnych_ oddano 14 gł.osów ,,za,,.
Przewodnic ząca _ stwierdziła , Że uchwał'a został'a podj ęta j ednogłośnie.

Ad 6.
Uchwała w sprawie zm|arLy zaŁącznikaNr 1 do uchwały Nr XXVVl80120|7 Rady Gminy Mietków
z dnia 10 lutego f0I1 r. w sprawie zasad ustalania i przekazywania zbudŻetu Gminy na rzęcz
Zal<ładu Gospodarki Komunalnej w Mietkowie środków finansowych wynikających zrozliczęnia
podatku od towarów i usług.

- R. ozga _ wyjaśniła, Że zmiana polega na tym, żrc jeŻeli Za|<ład Gospodarki Komunalnej
dostaje zbudiefi gminy dotację na inwestycje, to żeby VAT pozostawał w budzecie gminy,
a nie tak jak z wydatków biezących ptzekazywany jest do ZGK, bo wówczas kosztem jest
kwota netto zazapłacone towary i usługi.
Następnie przedstawiła proj ekt uchwały.

Głosowało 14 radnych - oddano 14 gŁosów ,,za,,.
Przewodni cząca_ stwierdziła, ze uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad7 .
Uchwała w sprawie wyraŻenia zgody na sprzeduŻ nieruchomości nięzabudowanej oznaczonej jako
działkanr l34l86,połozonej w obrębie Borzygniew, stanowiącej własność Gminy Mietków.

- Adam Kozarowicz - Wójt Gminy _ wyjaśnił, Że jest to większa z tych dwóch działek, po
zniesieniu współwłasności z Powiatem Wrocławskim. Dodał, żzę do tej pory nie wpłynęło
Żadne wadium _ termin do końca dzisiejszego dnia.
Wójt przedstawił projekt uchwały.

Głosowało 14 radnych - oddano 14 głosów ,,za,,.
Przewodnic Ząca _ stwięrdziła , ie uchwała została podj ęta j ednogłośnie.

Ad 8.
Uchwała w sprawie wyruŻeniazgody nazawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej
naczasoznaczony do 3 lat.

- wójt _ wyjaśnił, Żę dziatkaw Milinie była dzierżtawiona przez Pana R. Szkołę, któty zŁoiył'

wniosek o przedŁuzenie umowy.
Przedstawił projekt uchwały.
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Głosowało 14 radnych _ oddano 14 głosów ,,za,,.
Przewodni cząca- stwierdziła, ze uchwała został'a podj ęta j ednogłośnie.

Ad 9..Wniosków 
i interpelacji nie zgłoszono.

Ad 10.
Sprawy róinę

- Wójt - poinformowaŁ, Że odbywają się zebrania wiejskie w sprawie podziału funduszu
sołeckiego. Była prośba do sołtysów o przeznaczenie 85% funduszu na zakup samochodu
strazackiego. Wszystkie wsie w których odbyły się juz zebrania solidarnie podjęły decyzję o
przekazaniu środków nazakup tego samochodu.
Podziękował przedstawicielowi policji za odzyskanie znaków drogowych. Ujawniono
równięz sprawców I<r adzieŻy akumulatorów o świetleni a uliczne go.
Zwrocił' się też do sołtysów i radnych o wzięcie udziałuw dozynkach gminnych.

- H. Artymowicz - Przewodnicząca RG _ Przedstawiła pismo Powiatu Chojnickiego w
dotyczące prośby o udzielenie pomocy dla mieszkańców powiatu po nawałnicach

- wójt _ stwierdził, żle jest to pomoc dla innego samorządu więc musi byó podjęta uchwała.
Powiedział, Że nanastępną sesję zostanie przygotowany projekt uchwały'

- Andrzej Pietruszka * Z-ca Przewodnicz4cej poptosił sohysów i radnych o zgłaszanie
udziału w Turnieju Samorządów Wiejskich i w dożynkach gmirrrrych. Zwrócił' się do
radnych z prośbą dotyczącą sędziowaniaprzez nich poszczególnych konkurencji w turnieju
oraz poinfotmował, Że zazajęcie I, II i III miejsca w turnieju nagrodą są puchary i dyplomy'
za I miejsce w konkurencjach statuetki i w rozgrywkach siatkówki _ puchary. Dodał', Że w
związku z doŻynkami przesunięciu ulegną terminy zaplanowanych imprez wrześniowych.
Powiedział teŻ, Że wspólnie ze straiakami odnowiono płytę betonową boiska, poprosił o
zakup farby, bo zabrakło na pomalowanie ptzy ognisku.

- Jolanta Borecka- sołtys wsi Mietków - poprosiła o nawiezienię thcznianawjazd na boisko
oraz o wykoszenie boiska

- Wójt _ obiecał, żrc zostanie to zrobione.
- J. Borecka _ poruszyła równiez sprawę uprzątnięcia gałęzi po bvrzy, ustawienia kontenera

na śmieci.
Zaptoponowała, aby sołectwa przygotowały kartki kto idzie z wieńcem i ieby prowadzący
wymieniał np. z imienia i nazwiska - sołtys wsi, radny' panie zkoł'a gospodyń, dzieci itp.
Zwrociła się tez z prośbą o remont przystanku przy boisku i ta skrzyiowaniu _ zaŁożenie
szyb.

- Wójt * odpowiedział, Że będzie to zrobione w wolniejszym czasie _ płyty Są juz zakupione.
- Ryszard Łącz _ Z-ca Przewodniczącej _ zwrocił' się do przedstawiciela Policji o kontrolę

zachowutia rriodzieŻy na przystankach _ zaznaczyŁ, zę rriodziez nie jest ńa, ale jeŻeli
malują po szybach, czy śmiecą,to trzebanato zwracać uwagę.
Poruszył tez sprawę wymiany słupów w Maniowie Wielkim (pozostało 6 sń.) zaznaczył', że
u P. Szcińskiej słup stwarza niebezpieczeństwo.
Poinformował', Że Rada Sołecka ustaliła, Że przekazują na zakup samochodu strażackiego
taką samą sumę jak Ujów.

Ad 11 . Zamknięcie Sesji.
PrzewodniczącaRady Gminy HelenaArtymowicz,w zwiqzkuzwyczerpaniem tematów, zan,lknęła
Sesję słowami,,Zamykam Sesję Rady Gminy Mietków''.

Protokołowała:
Genowefa Chabzda

cząca
Rad trt

Helena Arty wrcz


